

# 证书



No: MFS1303221097

Karine Movsesyan 生于 1964年05月06日，系 俄罗斯人，于 2013年03月22日 至 2014年07月22日 参加了由本中心举办的 中医基础学、中医诊断学、针灸基础学、针灸治疗学、中药学、方剂学、中药治疗学 课程班。学习期满，成绩合格，准予结业。

This is to certify that Karine Movsesyan from Russia, born on May 06, 1964 studied the courses of Basic Theories of Traditional Chinese Medicine (TCM), Diagnosis of Traditional Chinese Medicine (TCM), Basic Theories of Acupuncture & Moxibustion, Therapeutics of Acupuncture & Moxibustion, Herbolgy, Formulae of Traditional Chinese Medicine (TCM), Therapeutics of Herbal Medicines at this center from Mar. 22, 2013 to Jul. 22, 2014, and completed the courses satisfactorily.

主任:

北京东方脉搏中医药研修中心  
中国中医科学院科技合作中心

2014年07月22日

Director:

Beijing Mebo TCM Training Center  
The Science & Technology Cooperation Center  
China Academy of Chinese Medical Sciences

Date: Jul. 22, 2014